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Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 
2019-09-19 

 

Kommunala tillgänglighetsrådet 
Plats och tid Ovalen, Stadshuset klockan 08:30 – 12:00 

Beslutande Sven-Gösta Pettersson, ordförande 
Börje Karlsson, Piteå Funktionsrätt Centrum 
Tord Eliasson, Diabetesföreningen  
Eva Lundström, Allergiföreningen 
Christer Karlsson, SRF, ersättare för Monica Nyman Björklund, HRF 
Anita Berglund, Piteå HjärtLung 
Siv Forslund, SN 
Marianne Hedkvist, Fastighets- och servicenämnden 
Elisabeth Lindberg, Kultur- och fritidsnämnden, mellan kl 10 -12 
Maria Platni, Barn- och utbildningsnämnden 
Malte Larsson, FUB 
Elisabeth Vidman, Kommunstyrelsen 
Margareta Kassfeldt, Funktionsrätt Piteå  
Thomas Hedlund, Piteå älvdal Neuro 
 

 
Övriga deltagande 

 
Tomas Backeström, avd chef, Stöd och omsorg 
Gun-Britt Wiksten, sekreterare 
 
Tillgänglighetsansvarig: Lars Lundberg, handläggare vid 
barn- och utbildningsnämnden. Deltog under punkten: Tillgänglighet 

Utses att justera 
 

Börje Karlsson, Piteå Funktionsrätt Centrum 

Justeringens plats och tid  
Underskrifter Sekreterare  Paragrafer § 30 - 47 
  Gun-Britt Wiksten 

 
 

 Ordförande   
  Sven-Gösta Pettersson  

 Justerande Börje Karlsson, Piteå Funktionsrätt Centrum  
    

Anslag/Bevis 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ  Kommunala tillgänglighetsrådet  
Sammanträdesdatum  2019-09-19  
Anslags uppsät-
tande 

  Anslags 
nedtagande       

Förvaringsplats 
för protokollet 

 Socialtjänsten 
    
Underskrift    
 
 

 
 

          Utdragsbestyrkande 
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KTR § 30 
Mötet öppnas 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande förklarar mötet öppnat.  
 
______ 
 
 
KTR § 31 
Fastställer dagordning 
Dagordningen fastställes. Punkten 11 utgår: Information från hörsel om hörsel-
smart. 
 
________ 
 
 
KTR § 32 
Val av justerare 
Till justerare utses Börje Karlsson, Piteå Funktionsrätt Centrum 
 
________  
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KTR § 33 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll från den 23 maj 2019 gicks igenom och lades till 
handlingarna.  
 
______ 
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KTR § 34 
Utbildning utifrån Piteå MR kommun 2021 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande hälsar Vera Renberg, processledare kom-
munledningskontoret välkommen. En presentationsrunda görs. 
 
Vera Renberg berättar att de jobbar utifrån demokratimålen, Piteå som MR-
kommun i Sverige 2021. Sveriges Kommuner och Landsting, SKL ger stöd till 
kommuner och regioner kring ett mer systematiskt arbete kring mänskliga 
rättigheter. 
 
Vera berättade om uppdraget hon fått med att jobba med mänskliga 
rättighetsfrågor, se bilaga 1.   
 
Börje Karlsson, Piteå Funktionsrätt Centrum, säger att det låter bra teoretiskt, 
men praktiskt? 
 
Vera Renberg: Vi som kommun har en stor roll, återkommer till vad. 
 
Eva Lundström, Allergiföreningen: Eleverna i skolan får de undervisning om 
det här? 
 
Vera Renberg: Det görs nog olika, ser olika ut. Från kommunledningen har de 
informerat nyanlända, de hade inga kunskaper om mänskliga rättigheter. 
 
Tomas Backeström, avd chef Stöd och omsorg undrar; vad betyder det att man 
blir kränkt, det råder nog en viss begreppsförvirring för när kan jag säga att jag 
har blivit kränkt, är det för att jag inte får som jag vill. 
 
Maria Platni, Barn- och utbildningsnämnden säger att det finns ett system i 
skolan där man rapporterar in.  
 
Sven-Gösta Pettersson, ordf säger att varje förvaltning får föra det vidare i sin 
förvaltning. 
 
Malte Larsson, FUB, hur nås de grupper som vi representerar här? Det är för 
stort och långt borta, kommer inte att finnas pengar i budget. 
 
Elisabeth Vidman, Kommunstyrelsen svarar att det är väl därför vi har de här 
råden. Ta ut material från hemsidan o s v, ta kontakt med Vera Renberg om man 
vill ha råd och tips på vad man kan göra. 
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KTR § 34, forts 
Utbildning utifrån Piteå MR kommun 2021 
Vera Renberg avslutar med:  
Är det hit man kommer när man kommer hem? 
Det beror på oss alla. 
 
Sven-Gösta Pettersson, ordf tackar Vera för hennes presentation. 
 
______ 
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KTR § 35 
Bemanning på LSS-boenden på kvällar och helger 
Tomas Backeström, avd chef för Stöd och omsorg säger att man planerar och 
lägger bemanningen där den behövs som mest. Vi har den bemanning som våran 
budget och ekonomi tillåter.  
 
Det är många saker man ska ta hänsyn till; brukarnas behov, göra attraktiva 
scheman för de som jobbar och budget, allt hör ihop. 
 
Siv Forslund, SN förstår att frågan har aktualiserats. På helgen när boende är 
hemma är det minst personal och då blir isoleringen ganska stor. 
 
Tomas Backeström berättar att en enkät ska gå ut under hösten. I dessa enkäter 
kan brukaren själv vara nöjd, men anhöriga vill att personen ska vara ute mer. 
Det är en stor utmaning. 
 
Malte Larsson, FUB undrar över säkerheten på boendena. Det finns personer 
som bor på gruppbostad med svåra sjukdomar och de kan behöva hjälp när som 
helst, men den gruppbostaden saknar bemanning dygnet runt. 
 
Tomas Backeström säger att det handlar mer om hälso- och sjukvårdsfrågor. Vi 
har en nattpatrull för medicinska behov. 
 
Beslut: Tomas Backeström, avd chef för Stöd och omsorg tar med sig frågan 
om personal nattetid. 
 
______ 
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KTR § 36  
Tillgänglighet 
Sven-Gösta Pettersson, ordf och Tord Eliasson, Diabetesföreningen har varit 
med på tillgänglighetsvandringen i Öjebyn på nya torget. Sinusplattorna som 
förlängdes förvirrade mer än det hjälpte. Markiser sitter lågt, kan stöta huvudet, 
trottoarerna är väldigt smala och ojämnt lagda. 
 
Christer Karlsson, SRF säger att det saknas dörröppnare till Hansens Café och 
Bageri.  
 
Sven-Gösta Pettersson säger att det är påpekat till fastighetsägaren, men ingen-
ting har hänt. 

______ 
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KTR § 37 
Förenings- och förvaltningsstunden 
Frågor från föreningarna 
 
• Cykelparkeringen vid Direkten är inte bra, då det ej går att ta sig förbi 

cykelparkeringen. Skulle man kunna måla på plattarna ”Cykelparkering 
förbjuden”? 
 
Svar från Trafik och projekt: ”Vi ser över lösningar för att styra upp till-
gängliga cykelparkeringar på denna yta så cyklarna inte orsakar framkom-
lighets- och tillgänglighetsproblem för oskyddade trafikanter och för perso-
ner med funktionsnedsättningar. Tyvärr är det inte juridiskt möjligt att end-
ast måla cykelparkeringsförbud i plattorna, vi behöver då även placera 
vägmärken för detta. Som det ser ut idag har vi inte kommit fram till någon 
bra lösning som vi kan genomföra nu direkt och samtidigt göra cykelparke-
ringsförbud på den övriga ytan. Vår förhoppning, om de medel och bidrag 
vi äskat går igenom, är att vi ska kunna upprätta bra cykelparkeringar och 
därmed göra ytan framkomlig och tillgänglig i större utsträckning än hur 
det ser ut idag, redan under nästa år”. 
 

• Fråga från FSDB 
Det växer större träd som skymmer belysningen på gång- och cykelvägar, 
inte bra 
 
Svar från Trafik och projekt och Kultur, park och fritid) 
Igenvuxen belysning är framfört till Parkavdelningen och Trafik och pro-
jekt. Ulrika Bohman, KPF kollar på denna fråga och ska se vad man kan 
göra. 
 

• Piteå Diabetesförening har sänt en lista om vad Fanny informerar om vid 
skolorna. Hon är också anställd inom kommunens barnverksamhet. Det 
vore fördelaktigt om hon kunde informera på sin arbetstid, exempelvis vid 
skolans kollegium. 

Maria Platni, Barn- och utbildning säger att varje rektor bestämmer. Tord 
Eliasson, Diabetes lämnar skriftligt till Maria Platni, vilka punkter som man 
vill ta upp. 
 
Beslut: Maria Platni, Barn- och utbildningsnämnden tar med sig frågan 
till sin förvaltning. 
_____ 
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KTR § 37, forts 
Förenings- och förvaltningsstunden 
Frågor från föreningarna 

• Anhörigföreningen: Vad har kommunen för resurser att stötta anhöriga 
(barn) till personer med missbruks och psykiska problem? 
 
Tomas Backeström, avd chef säger att Piteå kommun erbjuder Anhö-
rigstöd, ska kunna ge stöd, kunskap och uppmuntran till anhöriga som ger 
omsorg och vård till närstående. Det ska göras ett omtag om anhörigstödet. 
Tomas lämnar några broschyrer till de som är intresserade. 

 
• Skyddsbågar efter Aronsgatan. Man har satt upp skyddsbågar vid hyres-

husen i början av Aronsgatan. Dessa bågar finns monterade på båda sidorna 
av gatan. Bågarna går inte ända ned på trottoaren vilket gör att de kan vara 
hinder för synskadade. De är också svartmålade och därför kanske inte så 
lätta att uppmärksamma för allmänheten. Förstår att bågarna behövs då de 
skyddar gående från att stöta huvudet mot utskjutande delar på byggnader-
na men utformningen verkar inte vara alldeles genomtänkt ur tillgänglig-
hetsperspektiv. Finns planer på förbättring? 
 
Svar: Skyddsbågarna på Aronsgatan har varit föremål för tidigare gransk-
ning. Då var det någon som stött i, ramlat och gjort sig lite illa. Vi funde-
rade på om något borde göras men kom fram till att de fyller sin funktion 
och att man inte kan bygga skydd för skydden. Svaret på denna fråga blir 
nog detsamma, skydden fyller sin funktion, de är svarta och ger en bra kon-
trastverkan mot omgivande material. De går inte ända ned till marken då 
detta skulle orsaka problem för trottoarens renhållning och att stålet snabbt 
skulle få korrosionsskador och bli fult. 
 
Som upplysning ska jag också nämna att på Kv. Höken ligger skydden med 
god marginal inne på tomtmark, det är alltså inte skydden som sticker ut på 
trottoaren/kommunens mark utan trottoaren som är lagd in på tomtmark 
ända in till husfasaden. På Kv. Leoparden livar skydden med tomtgränsen 
men även här ligger alltså de sista två plattraderna på tomtmark. Möjligen 
skulle man fundera på att byta trottoarbeläggning längst in mot husfasaden 
och på så sätt markera trottoarens egentliga slut. 

 
Med vänliga hälsningar 
Lars-Ivar Sundström   
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KTR § 37, forts 
Förenings- och förvaltningsstunden 
Frågor från föreningarna 

• 1a) Vet Piteå kommun var alla hjärtstartare i kommunen finns?  

• 1b) Var alla hjärtstartare inom kommunal verksamhet finns? 

• 2 HjärtLung har tagit upp denna fråga tidigare: kommer kommunen att 
ställa krav på att ungdomsledare ska ha utbildning i HLR och hjärtstartare? 
Det gäller föreningar som får kommunala bidrag. 

 
Här kommer svar från Fasighets, KPF samt arbetsgruppen för tillgäng-
lighet på ovanstående frågor: 
 
• 1a) Avdelning Fastigheter har koll på de hjärtstartare som finns inom det 

förvaltade fastighetsbeståndet. Validering att allt fungerar sker enligt fast-
ställd periodisering. 
 

• 1b) Hjärtstartarregister – alla hjärtstartare, vart dessa finns. Centralt regis-
ter. Appen “Rädda hjärtat”. Närmast hjärtstartare – var finns den? Hjärt- 
och lungfondens app. 
 

• 2) KPF ställer inte krav på att ungdomsledare har genomgått HLR utbild-
ning, däremot har föreningar genomgångar till sina ledare. Många för-
eningsägda anläggningar är utrustade med hjärtstartare. I certifieringsun-
derlaget för föreningar är bland annat rubrik Olycksfall/akut insjuknande, 
HLR där både tillgång till hjärtstarter och utbildning/kompetens är med. 
Se bilaga 2. 

 
 
Elisabeth Lindberg, Kultur- och fritidsnämnden säger att man kan söka pengar 
från landsbygdsstödet för exempelvis hjärtstartare. 
 
______ 
 
Anita Berglund, Piteå HjärtLung berättar att de hjärtstartare som Piteå Hjärt-
Lung har lämnat ut finns registrerade, de erbjuder även HLR-utbildning. Anita 
tycker att kommunen borde vara intresserade av att veta var alla hjärtstartare 
finns. 
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KTR § 37, forts 
Förenings- och förvaltningsstunden 
Frågor från föreningarna 

Elisabeth Lindberg, Kultur- och fritidsnämnden tar med sig frågan om att det är 
viktigt att registrera alla hjärtstartare för de föreningar som Kultur- och fritids-
förvaltningen hanterar. Hon skall även ta upp frågan om det är möjligt att ut-
bildning för hjärtstartare kan ingå som en punkt för de föreningar som vill cer-
tifiera sig.  
 
Elisabeth Vidman, KS säger att Räddningstjänsten erbjuder också HLR-
utbildning. 

 
Anita Berglund, Piteå HjärtLung berättar att i Kalix har de krav på att alla ung-
domsledare ska ha fått HLR-utbildning. 
 
______ 

 
Elisabeth Lindberg, Kultur- och fritidsnämnden berättar att hon sitter med i en 
arbetsgrupp inom Region Norrbotten som tagit fram en ny funktionshinderplan 
för länet. Är ute på remiss nu, beslut om planen kommer att tas under hösten. 
När den är färdig tar Elisabeth med den till rådet. 
 
______ 
 
Elisabeth Vidman, KS berättar att ett nytt demensboende är byggt, 
Ängsgården. 
 
Kommunstyrelsen kommer att sponsra Piteå IF FF 2019. Kommunstyrelsen  
ställer alltid krav på föreningar som de sponsrar, det kan vara att bära  
ryggsäckar, tröjor vara med på intervjuer. 
 
Det behövs fler gode män och förvaltare. 
 
______ 
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KTR § 37, forts 
Förenings- och förvaltningsstunden 
Frågor från föreningarna 
 
Marianne Hedkvist, Fastighets- och servicenämnden informerar om att det är 
taget ett beslut om att renodla fastigheter inom kommunen. Det kommer att 
gynna alla i slutändan att äga det fastighetsbestånd som de har bäst kännedom 
om: 
 
 Pitebo ska äga hyresbostäder 
 Fastighets ska äga verksamhetslokaler och 
 PNF ska äga näringsfastigheter 
 
______ 
 
Tomas Backeström, avd chef berättar att: 
 
 Stöd och omsorg ska skicka ut brukarenkäter under oktober månad 2019 
 Jobba med organisationsförändringen, våra politiska nya arbetssätt inom 

äldreomsorgen och stöd och omsorg, hela 2020 och 2021 
 Utökat samverkan med andra förvaltningar 
 Tittar på nya gruppbostäder, söker medel för att få bygga ny gruppbostad 
 Onyxen håller på att renoveras efter vattenskadan, beräknas vara klart 

augusti-september 2020  
 LSS-boende för barn- och unga startas på Hummerstigen  
 
______ 
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KTR § 38 
Socialtjänstens organisationsförändring 
Tomas Backeström, avd chef berättar att socialtjänsten är mitt inne i en stor 
omorganisation. Vi ska vara EN socialtjänst för samtliga medborgare och bru-
kare. Idag är det två avdelningar, i den nya organisationen blir det fem avdel-
ningar. Vägen in till socialtjänsten blir via omsorgschefen. En ingång. Social-
tjänsten är just nu inne i en rekryteringsfas att anställa avdelningschefer m fl. 
Den nya organisationen träder ikraft den 1 januari 2020. 
 
______ 
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KTR § 39 
Projekt mellan socialtjänstens försörjningsstöd och  
arbetsmarknadsenheten på samhällsbyggnad 
Tomas Backeström, avd chef berättar att i många kommuner slår man ihop 
försörjningsstöd och arbetsmarknad. Från och med 1 jan 2020 och under en 
tvåårsperiod ska ett samverkansprojekt pågå mellan försörjningsstöd och kom-
petensförsörjningen vid samhällsbyggnadsförvaltningen. Hitta nya arbetssätt 
och nya flöden för personer som uppbär försörjningsstöd för att de ska kunna 
komma ut så fort som möjligt på arbetsmarknaden för att få en egen försörj-
ning. En projektledare är anställd. Under denna tvåårsperiod kommer försörj-
ningsstödet fortsätta ligga kvar under socialtjänsten och kompetensförsörjning-
en ligga kvar under samhällsbyggnad. 
 
______ 
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KTR § 40 
Fråga till kommunen – Hur ska föreningslivet klara sig enbart 
med frivillig arbetskraft? 
Börje Karlsson, Piteå Funktionsrätt Piteå säger att de frivilliga verksamheterna gör 
ett stort och bra jobb, kommunen borde prioritera dessa. 
 
Sven-Gösta Pettersson, ordf säger att det enda kommunen har är väl kanske lönebi-
drag, något annat tror jag inte att Piteå kommun har. 
 
Elisabeth Lindberg, Kultur- och fritidsnämnden säger att de har knappa resur-
ser, tror inte att det går att anställa någon. Däremot går det att ansöka om 
pengar från Allmänna arvsfonden. Det går även att köpa tjänster från För-
eningsservice. 
 
Maria Platni, Barn- och utbildningsnämnden undrar om det handlar om pengar 
eller är det svårt att få tag i personal? 
 
Tomas Backeström, avd chef säger att vi får färre personer som vill jobba med 
ideella insatser. 
 
Siv Forslund, SN säger att det finns många ”pigga pensionärer” i pensionärs-
organisationerna, det kanske finns någon där som vill hjälpa till. 
 
Elisabeth Lindberg, Kultur- och fritidsnämnden säger att de har speciellt upp-
märksammat dessa frågor. 
 
______ 
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KTR § 41 
Förslag till gemensamt reglemente för brukarråden 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande går igenom förslaget om ett gemensamt 
reglemente för brukarråden som kommunledningsförvaltningen har utarbetat. 
Råden har idag var sitt reglemente, men stora delar av innehållet har varit likar-
tat med endast små språkliga variationer. Ett gemensamt reglemente samlar 
rådens regler och uppgifter i ett dokument på ett mer överskådligt sätt, 
se bilaga 3 och 4.  
 
Beslut: Rådet är överens i den allmänna delen i reglementet, men önskar få 
ett förtydligande på sid 2, 2 §.  
 
Så här står det i förslaget: ”2 § Rådet utser inom sig ordföranden och vice 
ordföranden. Ordföranden utses från kommunstyrelsens ledamöter och vice 
ordföranden från företrädarna för intresseorganisationerna. Råd utan in-
tresseorganisationer utser ingen vice ordförande”. 
 
Under allmänna delen i reglementet kan det behövas ett förtydligande under 
2 §. En del tolkar att ordförande ska utses från kommunstyrelsens represen-
tant att det är den som sitter i rådet från kommunstyrelsen.  
Det kanske kan stå: Från de politiskt valda ledamöterna eller nåt sånt. 
 
______ 
 
Kommunledningen vill även veta hur rådet ställer sig till att sammansätt-
ningen i rådet förändras till att förtroendevalda nominerar 7 ledamöter och 
intresseorganisationerna 6 ledamöter, totalt 13 ledamöter? Detta för att 
råden ska bli mer enhetliga. 
 
Beslut: Funktionsrätt Piteå skickar själva in synpunkter om förslaget om 
ändring av antal ledamöter till kommunledningen. 
 
Piteå Funktionsrätt Centrum godtar att antalet ledamöter förändras till 7 
förtroendevalda ledamöter och 6 ledamöter från intresseorganisationerna. 
 
______ 
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KTR § 42 
Underlag för personuppgifter till kommunledningen för intresse-
föreningarna 
Kommunledningsförvaltningen vill att ledamöterna från intresseföreningarna 
skriver ner sina personuppgifter på de utdelade blanketterna för att kunna sä-
kerställa att de har de rätta uppgifterna i förtroendemannaregistret. Sekreteraren 
i KTR samlade in de underskrivna blanketterna från dagens råd för vidarebe-
fordran till kommunledningen. 
 
______ 
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KTR § 43 
Framtidens Stöd och omsorg 
Sven-Gösta Pettersson, ordf berättar att arbetet med Framtidens Stöd och om-
sorg fortsätter. På träffen i augusti gick arbetsgruppen igenom missbrukssidan 
och sen blir det barn- och familj. 
 
______ 
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KTR § 44 
Information om nya taxor fr o m 1 febr 2020 
(serviceinsatser, omvårdnadsinsatser o nattpatrull, 
ledsagning) 
 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande informerar om höjning för serviceinsatser, 
omvårdnadsinsatser och nattpatrull och ledsagningsavgift. Även individuella 
höjningar för boende och parboende per månad.  
 
De nya taxorna börjar gälla den 1 februari 2020, se bilaga 5. 
 
Beslut: Rådet informeras om de nya taxorna för serviceinsatser, omvårdnad-
sinsatser o nattpatrull, ledsagning samt höjningar för boende och parboende 
per månad, se bilaga 5. Rådet lämnade inga synpunkter på det lagda försla-
get. 
 
______ 
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KTR § 45 
Måltidsavgifter inför 2020 
Marianne Hedkvist, Fastighets- och servicenämnden informerar om höjning av 
måltidsavgifter inom Måltidsservice, se bilaga 6. 
 
För särskilt boende är det 93,5 % kostnadstäckning, höjning med 1,3 %.  
Målet för kommunfullmäktige är att kostnadstäckningen ska ligga mellan 
93 – 96 %.  
 
Beslut: Rådet informeras om de nya taxorna och avgifterna inom Måltids-
service som träder ikraft den 1 februari 2020. Rådet lämnade inga syn-
punkter på det lagda förslaget. 
 
______ 
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KTR § 46 
Nästa möte 
Kommunala tillgänglighetsrådets arbetsutskott blir onsdag den 20 november 
2019, klockan 09:00 i Tomas Backeströms arbetsrum på våning 2, Stadshuset.  
På grund av att dörrarna är låsta mellan avdelningarna på stadshuset, vill jag att 
ni går in vid entré 3, närmast Svartudden och sätter er ner och väntar vid  
Receptionen på Försörjningsstöd, så kommer jag och hämtar er där. 
Ingen kallelse skickas ut för arbetsutskottet.  
 
Kommunala tillgänglighetsrådet blir torsdag den 5 december 2019, klockan 
08:30 i Ovalen vid Stadshusets entré.  
 
______ 
 

KTR § 47 
Avslutning 
Sven-Gösta Pettersson, ordförande avslutar mötet.  
 
______ 
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